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Hei

Vi har fått noen veggdyr på klinikken etter lekkasjen vi hadde på ett av kontorene (se video i vedlegg). I følge de ansatte har de
observert disse dyrene i en 2 års periode.
Jeg tok kontakt med huseier for å høre om hvem som har ansvaret for å fjerne disse dyrene. Han gav meg ett telefonnummer som jeg
kunne ringe.
Han fortalte videre at disse veggdyrene finnes i hele bygget. Restauranten under oss har også dem. De har selv ordnet med noen
feller og de har fått noe spray som de kan bruke.
Det jeg lurer på er om vi skal påta oss kostnaden med dette. Huseier sa at han ikke ville betale noe da det kom av lekkasjen vår.

Mvh
Tonje Lundin

Klinikkleder ved Nesttun tannklinikk


